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هفتــه  در  حالــی  در  پایتخــت  تماشــاخانه   ۲۷
دوم خرداد مــاه از ۶۵ نمایش پذیرایی می کنند 
کــه در ایــن میان شــاهد درخشــش ســتارگانی 
از چهار نســل بازیگــران تئاتــر چون ایــرج راد؛ 
علــی  زندگانــی؛  امیــن  امیرســلیمانی؛  ســعید 
ســرابی؛ پژمان جمشــیدی؛ اکرم محمدی؛ ریما 
رامین فر؛ الناز حبیبی و آشــا محرابی هســتیم. 
طبق گــزارش ایرنــا، »پرویــن« به نویســندگی 
و کارگردانــی حســین  کیانــی، »بهشــت حکیم 
الله« به نویســندگی خســرو  امیری و کارگردانی 
ویدا موســوی، »بی چرا زندگان« به نویسندگی 

لیلــی  عــاج و کارگردانی الهام  شــعبانی، »اســب های انباری« به نویســندگی رضا  گشتاســب و 
کارگردانی رضا  کرمی زاده، »شــام آخر« به نویســندگی و کارگردانی مسعود  دلخواه، »موتوری« 
به نویســندگی و کارگردانی فرشــاد  جعفری، »آن ســوی آیینه«به کارگردانی علی  ســرابی، »چه 
کســی جوجه تیغی را کشــت؟« به نویســندگی، طراحی و کارگردانــی بهرام  افشــاری و از جمله 

آثاری هستند که این روزها در تماشاخانه های تهران در حال اجرا هستند.

3 2
مراسم رونمایی از آلبوم موسیقی »سپردمت به 
جاده ها« با اجرای ســالار عقیلــی و با یک دقیقه 
ســکوت به احترام مردم داغدیــده آبادان برگزار 
شــد. مراســم رونمایی از این آلبوم موســیقی با 
حضور هنرمندانــی چون نادر مشــایخی، نصیر 
حیدریــان، وارطان ســاهاکیان، مجید ســینکی، 
سالار عقیلی، مســعود پیروی، بهنام ابوالقاسم، 
رضــا فرهــادی، پژمــان بلورچــی، کاوه کاتــب، 
شهرام توکلی، نیما جوان و... ۶ خردادماه برگزار 
شــد. در بخشــی از این مراســم، ســالار عقیلی با 
ابــراز خرســندی از انتشــار فیزیکــی ایــن آلبــوم 

گفت: »متأســفانه مدت ها اســت که آلبوم های موســیقی در فضــای مجازی پخش 
می شوند که من آن را نمی پسندم چرا که یک اثر موسیقی برای من به صورت فیزیکی 
و قــرار گرفتن در کتابخانــه خانه های مان معنا پیــدا می کند.« در پایان این مراســم، 
ســالار عقیلی در همراهی با نوازندگان یک آواز و قطعه شــیدا از آلبوم »سپردمت به 

جاده ها« را اجرا کرد.

1
پروژه »سی صد« کاری از سهراب 
پورناظــری بــه کارگردانــی امیــر 
تهمورس  آهنگســازی  و  جدیدی 
پورناظــری با حضــور رضا بهرام 
صحنه  روی  خواننــده  به عنــوان 
مــی رود. در ایــن اثــر، بازیگرانی 
چون بهرام رادان، امیر جدیدی، 
شــاکری،  غزل  غفوریان،  مهــران 
دل نیا آرام و… به عنــوان بازیگر 

حضور دارند. علاوه بر آن تعدادی از چهره های شــناخته  شــده تئاتر و سینما نیز به عنوان 
بازیگــران روی پرده در این اثر کــه تهیه کنندگی آن را محمدحســین توتونچیان برعهده 
دارد، ایفــای نقــش می  کننــد. پروژه ســی صد قرار اســت در خــرداد و تیر ماه ســال جاری 
در مجموعــه تاریخی ســعدآباد تهران بــه روی صحنه بــرود. ایجاد کنــش در بطن ذهنِ 
مخاطب در حفظِ زبان ملی ایرانیان به عنوان مرکزِ یکپارچگی ســرزمین و پیوند دوباره 
جوانان با موســیقی و شعر اصیل از مهم ترین اهدافِ این پروژه است. این اثر را می توان 

به نوعی پاسخ به فیلم ضد ایرانی »سیصد« دانست.

ســی امین  در  ســینمایی  ســازمان  رئیــس 
مدیــران  و  معاونیــن  شــورای  جلســه 
ســازمان ســینمایی، بــر ضــرورت افزایــش 
ظرفیت هــای اشــتغال و تولید در ســینما و 
پیگیــری مطالبــه خانواده ســینما در زمینه 
نمایش خانگــی تأکید کرد. محمد خزاعی 
در ایــن جلســه همچنین اظهــار امیدواری 
کرد که با همکاری و همفکری دو ســازمان 
سینمایی و صدا و سیما در کارگروه سینما و 
تلویزیون موانع تولید و رکود نســبی بوجود 

آمده در این بخش برطرف شود.
محمــد خزاعــی بــا اشــاره بــه اهمیــت 

نامگــذاری  و  رهبــری  دیــدگاه  از  اشــتغال 
ســال ۱۴۰۱ بــه نــام »تولیــد؛ دانش بنیــان، 
شناســایی  ضــرورت  بــر  اشــتغال آفرین« 
راهکارهــای مؤثر بــرای ایجاد ظرفیت های 
تولید و افزایش زمینه اشــتغال سینماگران 

و اعضای صنوف سینمایی تأکید کرد.
او ادامــه داد: از ســرگیری فعالیت ها در 
دوران پساکرونا و رکود نسبی تولید در همه 
عرصه ها از جمله ســینما بیش از همیشه، 
هــم افزایــی همه دســتگاه ها و مراکز فعال 
حــوزه فرهنگ و ســینما را می طلبد و برای 
رونــق و تحــرک در ایــن بخش لازم اســت 

همــه معاونت ها و مؤسســات ســازمان به 
طور جدی وارد شوند.

رئیس ســازمان ســینمایی با بیان اینکه 
بــا درک ضــرورت و نیــاز  همــه موظفیــم 
خانــواده ســینما نســبت بــه برنامه ریزی و 
طراحــی در این زمینه ورود کنیم و با جلب 
مشــارکت های خصوصــی و منابــع داخلی 
و بیرونــی فرصت های جدیــد ایجاد کنیم، 
اضافه کرد: لازم است در همه حوزه ها اعم 
از بنیــاد ســینمایی فارابی، مرکز گســترش، 
ســینمای جــوان، ســینما شــهر، معاونــت 
فنــاوری و مطالعــات، معاونت ارزشــیابی 

و نظارت، جشــنواره، توســعه منابع و… با 
اهتمــام به ایــن مهــم، فکــر و ایده پردازی 
و برنامه ریــزی کنیــم و بــا جدیــت نســبت 
بــه ارائــه طــرح و ایــده و شناســایی منابع و 
اعتبــارات در دســتگاه های مختلــف بســتر 
اشــتغال را برای شمول گسترده تر خانواده 

سینما و اعضای صنوف مهیا سازیم.
خزاعــی بــا اشــاره بــه کشــف افق هــای 
جدیــد در این زمینه خاطرنشــان ســاخت: 
بــدون تردیــد، در حــوزه بین الملــل چه در 
زمینــه عرضه و مارکتینــگ و چه در عرصه 
خوبــی  ظرفیت هــای  مشــترک  تولیــدات 

وجود دارد که لازم اســت دفتر جشنواره ها 
کمــک  بــا  بین الملــل  همکاری هــای  و 
کارشناســان بنیاد ســینمایی فارابی و مراکز 

دیگر همفکری و اقدام کنند.
او با بیان این نکته که اغلب ســازمان ها 
و مراکــز از جملــه ســازمان صــدا و ســیما، 
ســازمان تبلیغات اســامی و حوزه هنری، 
دیگــر  و  فرهنگــی  انقــاب  عالــی  شــورای 
نهادهــای فعــال در ایــن حوزه بــه صورت 
جــدی حضــور دارنــد اضافــه کــرد: در کنار 
تولیدات ســینمایی، قطعــاً عرصه نمایش 
خانگــی یکــی از ظرفیت هــای تأثیرگذار در 

این حوزه است که جا دارد مطالبه خانواده 
خانگــی  نمایــش  خصــوص  در  ســینما 

پیگیری شود.
رئیس ســازمان ســینمایی تصریح کرد: 
مطمئنم از طریق رایزنی با مدیران صدا و 

ســیما و آغاز همکاری مشترک دو سازمان 
سینمایی و صدا و سیما در کارگروه سینما و 
تلویزیون و با همفکری آنها می توان موانع 
تولیــد و رکود نســبی به وجود آمــده در این 

بخش را برطرف کرد.

در جلسه شورای مدیران سازمان سینمایی مطرح شد

پیگیری مطالبه خانواده سینما در زمینه نمایش خانگی
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گروه فرهنگی: مراسم بزرگداشت هنرمند 
اجــرای  از  پــس  آقالــو  احمــد  زنده یــاد 
نمایــش »بچه هــای تــک اســتریت کارلو« 
به کارگردانــی آشــا محرابــی در تــالار هنــر 

برگزار شد.
بــه گــزارش ایران تئاتر، در ابتــدای این 
مراســم امین تــارخ پا به صحنه گذاشــت 
و صحبــت خــود را این گونه آغــاز کرد: یاد 
استاد زنده یاد حمید سمندریان افتادم که 
بعد از فوت همکار هنرمندمان هوشــنگ 
حســامی جمله ای از ارنست همینگوی را 
نقــل کرد: »انــگار هــر کــدام از عزیزانمان 
کــه می روند بخشــی از وجود مــا را با خود 
می برند.« در مورد احمــد آقالو واقعاً این 
اتفاق برای من افتاد به جهت اینکه اولین 
کسی بود که بعد از آمدنم از شهرستان به 
تهران در دانشــکده هنرهای زیبا با ایشــان 
آشــنا شــدم. باعــث آشــنایی مان صــدای 
زیبایــش بــود. وقتــی می دیدم بــا دیگران 
صحبــت می کنــد از دور می ایســتادم و به 
صدایــش گــوش می کردم. یــک روز رفتم 
جلو و گفتم: ســام آقای آقالــو. من امین 
تارخ هستم و خیلی صدای شما را دوست 
دارم. هیچ وقــت از خاطــرم نمی رود بعد 
از آشــنایی، در ارتبــاط بــا صــدا اطاعــات 

زیادی به من داد. 
تارخ افزود: او واقعاً انســان شایسته ای 
بــود. هنرمنــد شایســته ای کــه بــه نظــرم 
حــق خودش را آنچنان کــه باید ادا نکرد. 
داشــت،  کــه  حیایــی  و  حجــب  به دلیــل 
جامعــه  بی رحــم  فضــای  نمی توانســت 
کنــد  احســاس  نزدیــک  از  را  مــا  هنــری 
دورتــر  می شــد  نزدیــک  هروقــت  چــون 
می شــد و همین باعــث تنهایــی اش بود. 
بازیگــر نقش ابن ســینا در ادامــه گفت: ما 
عزیــزان بســیار زیــادی را از دســت دادیم 
بخصــوص در طــول ایــن ســال های اخیر 
و  انصاریــان  علــی  پورحســینی،  پرویــز 
بســیاری از عزیــزان دیگــر که ذهــن یاری 
نمی کنــد از همــه آنها یاد کنم. اگر ســخن 
ارنســت همینگوی را به یاد داشــته باشید 
بخش هــای  رفته انــد  کــه  عزیــزان  ایــن 
زیــادی از وجــود هــر یــک از مــا را بــا خود 

بــه  شــاید  همیــن  خاطــر  بــه  و  برده انــد 
نظــر، یک ملــت لمــس می رســیم که در 
مــورد این همــه مصیبتــی که به ســرمان 
می آیــد بــاز بــه جــوک و شــوخی و خنــده 
پناه می بریم. شــاید این هم یک شــانس 
باشــد. شاید هنوز امیدی داریم که بابتش 
زنــده هســتیم و زندگــی می کنیــم. بازیگر 
باســابقه تئاتر و ســینمای ایران همچنین 
عنــوان کرد: بهــرام بیضایی اخیــراً پیامی 
داد کــه به نظرم بســیار زیبا بــود. او گفت: 
امیــد هســت. متأســفانه امید هســت. ای 
کاش نبــود. اگــر نبود مــا شــکل دیگری از 
زندگــی را نمی دیدیــم و بــاور می کردیــم 
زندگی همینی اســت که هســت و به امید 
کس دیگــری نمی بایــد باشــیم اما حرف 
زیباتــری هانا آرنت می زند که به نظر من 
خیلی پســندیده اســت: امید بهانه است. 
ناامیــدی باعث رشــد و حرکت می شــود. 
بــه نظرم اگــر ناامیــدی نبود کــه ناامیدی 
واقعیــت دارد این نمایشــنامه هرگز روی 
صحنــه نمی رفــت؛ چــون فضــا را ناامیــد 
می بیننــد تاش می کنند یک نمایشــنامه 
روی صحنــه ببرنــد و ما را عــادت به پرواز 

بدهند. 
بســیار  بســیار  محرابــی  آشــا  از  مــن 
ممنونــم کــه اولًا ایــن نمایشــنامه را اجرا 
کرد و امید را به ما آموخت و از او ممنونم 
کــه بــه یــاد احمــد آقالــو بــود و ممنونــم 
را  گروهــش  اســم  اینکــه  بــاب  از  بیشــتر 
احمــد آقالــو گذاشــته اســت. هنرمندانی 
چــون رضــا فیاضــی، بهــرام ابراهیمــی، 
درویشــعلی پور،  احمــد  مقتــدی،  پریســا 
محمددرویشــعلی پور، فرهاد جم، مریم 
کاظمــی، آرزو افشــار، حجــت علیخانــی، 
فــرخ  آویــژه،  ناصــر  شــریف زاده،  آرش 
زرین کفــش همســر مرحــوم احمــد آقالو 
و جمعــی از هنرمنــدان اداره کل نمایش 
ایــن مراســم حضــور داشــتند.  رادیــو در 
نمایــش »بچه هــای تک اســتریت کارلو« 
بــه کارگردانــی  و  تاجیــک  نوشــته مریــم 
آشــا محرابــی و تهیه کنندگی امیرحســین 
ســاعت  شــنبه ها  بجــز  روز  هــر  شــفیعی 

۱9:3۰ در تالار هنر روی صحنه می رود.

ندا ســیجانی– تقریباً اواخر آذرمــاه ۱4۰۰ بود 
کــه اجــرای عمومــی کنســرت های موســیقی 
پــس از دو ســال تعطیلــی، از ســر گرفته شــد 
البتــه شــرط برقــراری اجراهــای صحنــه ای، 
اســتفاده از ظرفیــت 5۰ درصدی ســالن های 
کامــل  رعایــت  آن  کنــار  در  و  بــود  کنســرت 
پروتکل هــای بهداشــتی. امــا موضــوع دیگــر 
افزایــش قیمــت بلیت هــا بــود کــه بــه گفتــه 
برگزارکننــدگان  و  از دســت اندرکاران  برخــی 
کنســرت های موســیقی، افزایــش تقریباً صد 
درصدی همه اقــام، بی تأثیر در موضوعات 
ســالن های  اجاره بهــای  ماننــد  این چنینــی 
کنســرت یا تجهیــزات برگزاری ایــن برنامه ها 
بلیت هــای  قیمــت  شــده  موجــب  و  نبــوده 
کنســرت هــم افزایــش یابــد، بلیت هایــی که 
6۰۰ هــزار تومــان هم محاســبه شــده اســت. 
حتــی در بخــش بانــوان نیــز که تــالار وحدت 
میزبان آن بود، قیمت بلیت کنسرت از ۱۱۰ تا 
35۰ هــزار تومان بوده و بی شــک بهره مندی 
از چنیــن کنســرت هایی بــرای هر خانــواده ای 
مقــدور نخواهد بود و هزینه بردار اســت بویژه 
در شــرایط اقتصــادی اکنــون. ایــن در حالــی 
است که بازار کنسرت های موسیقی همچنان 
داغ اســت و تا پایان خردادمــاه تقریباً تمامی 
ســالن های کنســرت بــا ظرفیــت ۱۰۰ درصــد 
رزرو شــده اند، اما تاکنون در تعدیل قیمت ها 

ترتیب اثری داده نشده است.
از  یکــی  توتونچیــان،  محمدحســین 
در  موســیقی  آشــنای  نــام  تهیه کننــدگان 
گفت وگــو بــا »ایــران« دربــاره ایــن افزایــش 
قیمت هــا بیــان داشــت: »همــان طــور که در 
مصاحبه هــای گذشــته اشــاره کــردم، ســالن 
اســپیناس پــالاس در مقایســه بــا اســفندماه 
سال گذشــته حدود 3۰۰ درصد قیمت سالن 
نمایشــگاه  میــاد  ســالن  و  داده  افزایــش  را 
بین المللی نیز نسبت به قبل از دوران کرونا، 
3۰۰ درصد و البته نسبت به سه ماه قبل ۱۰۰ 

درصــد افزایــش قیمت داشــته اســت براین 
اساس بالطبع افزایش این هزینه ها، بر دیگر 
موضوعات برگــزاری کنســرت بی تأثیر نبوده 

است.
از  اینکــه، ظرفیــت اســتفاده  نکتــه دیگــر 
درحالــی  ایــن  اســت  صددرصــد  ســالن ها 
اســت که دســتمزد نوازنده هــا و خواننده ها و 
دیگــر اقــام مصرفی موجــود در کنســرت ها 
دوربین هــای  صــدا،  نــور،  تجهیــزات  ماننــد 
فیلمبــرداری، مونتــاژ و هــر آنچه کــه مربوط 
بــه فعالیت هــای عرضــه کالاهــای فرهنگــی 
در برگزاری یک کنســرت بــوده، چندین برابر 
شــده است. براین اساس این افزایش قیمت 
3۰۰ درصدی اجاره ســالن ها نســبت به ســه 
ماه گذشــته، اگر بخواهد بر قیمت بلیت های 
کنســرت نســبت بــه قبل از ســال نو کــه 395 
تومان بوده تأثیر بگذارد و 3۰۰ درصد اضافه 
شــود، چیزی حــدود یک میلیــون و 2۰۰ هزار 
تومــان خواهد بود و این فشــار اقتصادی هم 
یقیناً بر دیگر اقام تأثیرگذار خواهد بود اما ما 
ســعی می  کنیم از این اتفاقات، کج دار و مریز 
عبــور کنیم تا بتوانیم از تعداد افراد بیشــتری 
در خریــد بلیت هــای کنســرت بهــره ببریــم. 
درواقــع کمکی کــه تهیه کننده های موســیقی 
در حــال انجام و حمایت آن هســتند، مبادله 
و مجادلــه در گــران نشــدن قیمت های بلیت 
اســت و تــاش می کنند تا بلکه همــه بتوانیم 

از این هنر منفعت ببریم.

او دربــاره اســتفاده از ظرفیــت ســالن های 
کنســرت افزود: با هماهنگی ستاد ملی مقابله 
با کرونا شــرایطی برای ســامانه رسمی فروش 
بلیت فراهم شــده که براساس ضوابطی ویژه، 
خریــدار بلیــت ملزم اســت کد ملی خــود را به 
ســامانه وارد کند تا با بررسی کد ملی، دریافت 
دو دوز واکسن تزریق شده کووید۱9 چک شود و 
در این صورت می  توانند به مرحله خرید بلیت 
وارد شوند این سامانه در حال تست های اولیه 
اســت و هنوز رونمایی نشــده اســت و تا قبل از 
ایــن اتفــاق مخاطبــان کنســرت ها می  توانند از 
۱۰۰ درصــد ظرفیــت ســالن ها اســتفاده کننــد. 
وارد  می تواننــد  کســانی  تنهــا  می  کنــم  تأکیــد 
مرحل خرید بلیت شــوند که از دو دوز واکســن 
بهره مند شــده باشند و کد ملی آنها در سامانه 

سامت ثبت شده باشد.
توتونچیــان دربــاره ارائه خدمــات ویژه به 
موســیقی هایی چــون اقوام ایران یا موســیقی 
ســنتی بیان داشت: درباره موســیقی سنتی و 
موســیقی مقامی باید یک مقدار اجاره بهای 
ســالن ها را نسبت به کنســرت های پاپ کمتر 
کنند که این تمهیدات بیشــتر در ســالن هایی 
چــون تــالار وحدت و ســالن رودکی اســت که 
دولتــی بــوده و چنیــن امکاناتی فراهم شــده 
البتــه قیمــت اجــاره بهــای این ســالن ها هم 
نســبت بــه دوران قبــل از کرونــا ۱۰۰ درصــد 
افزایــش داشــته امــا در حــال حاضــر قیمت 
بــا ســالن های  بهــای آن در مقایســه  اجــاره 
دیگر عددی بســیار ناچیز و کم است. درواقع 
موســیقی های  بــرای  می  تــوان  کــه  یارانــه ای 
ایــن  نگهــداری  و  حفــظ  و  مقامــی  و  ســنتی 
از  اســتفاده  گرفــت  نظــر  در  موســیقی ها 
ســالن های تــالار وحــدت اســت. اینهــا تنهــا 
تمهیداتی اســت که می توان در نظر گرفت و 
امیدوارم شرایطی فراهم شود که همه مردم 
بتواننــد از کنســرت های موســیقی بهره منــد 

شوند و لذت ببرند.

محمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ که 
روز جمعه ششم خرداد ماه به نمایندگی 
شهرســتان های  در  جمهــور  رئیــس  از 
بهارســتان و ربــاط کریــم اســتان تهــران 
حاضر شــده بــود، در آخرین برنامه ســفر 
اهالــی رســانه  و  بــا نخبــگان  کاری خــود 
شهرســتان رباط کریــم دیــدار و گفت وگو 
کرد. وزیر فرهنگ در ابتدای این نشســت 
هم اندیشــی گفت: بیش از ۱2 ســاعت بی 
وقفه به همراه مســئولان محلی، مشغول 
پروژه هــای  و  مختلــف  مراکــز  از  بازدیــد 
شهرســتان های بهارســتان و ربــاط کریــم 
بــودم و به عنوان نماینــده رئیس جمهور 
تمــام نــکات و مباحــث مطرح شــده را با 
دقــت رصــد کــردم و در نهایــت برخی از 
موارد را برای حل مشکل در هیأت دولت 

پیگیری خواهم کرد.
او با اشــاره به مشــکات حوزه فرهنگ  
شهرســتان رباط کریم گفت: باید مسائل 
و مشکات حوزه فرهنگ و هنر شهرستان 
ربــاط کریــم را در بــازه زمانــی یکســاله به 
حداقل برســانیم که در ایــن هدفگذاری، 
و  تجهیــز  و  زیرســاخت ها  آماده ســازی 
اهمیــت  از  فرهنگــی  فضاهــای  توســعه 

ویژه ای برخوردار خواهد بود.
وزیــر فرهنــگ در ادامــه بــه وضعیت 
فضاهای فرهنگی شــهر پرند اشاره کرد و 
افزود:  در بازدید از مجموعه فرهنگسرای 
پرنــد در جریــان مشــکات مختلــف این 
شــد،  مقــرر  و  گرفتــم  قــرار  فرهنگســرا 
امکانــات فرهنگــی این مجموعــه تجهیز 
و توســعه پیدا کند، همچنین آماده سازی 
مــکان مناســب بــرای اداره ارشــاد ربــاط 
کریم در دســتور کار اداره کل ارشاد استان 

تهران قرار خواهد گرفت.
او در ادامــه تصریــح کــرد: در دولــت 
مردمــی  تــاش خواهیم کــرد هیچ کاری 
روی زمیــن نمانــد و هــر اقدامــی کــه بــه 
اجــرا  قابــل  امکانــات  و  بودجــه  لحــاظ 
باشــد بــه صــورت شــفاف اطاع رســانی 
شــود، همچنیــن مصوبــات دولــت برای 

شهرســتان ربــاط کریــم بــه طــور جهادی 
بــا زمان بنــدی  تــا  پیگیــری خواهــد شــد 

مناسب به سرانجام برسد.
اســماعیلی افــزود: دولــت مردمی به 
دنبــال اتمام پروژه های نیمه تمام کشــور 
اســت و در این راســتا به سرانجام رسیدن 
و  دارد  اولویــت  دولــت  بــرای  پروژه هــا 
اعضای هیــأت دولت مردمی شــبانه روز 
تــاش می  کننــد تــا بــه شایســتگی هر چه 

تمام تر خدمتگزار مردم باشند.
او در بخــش دیگــری از ســخنان خــود 
گفت:  در 2۰ ســفر اســتانی رئیس جمهور 
اعتبار ویژه ای برای اتمام پروژه های نیمه 
تمــام فرهنگی در نظر گرفته شــده اســت 
کــه پروژه نیمــه تمامی مانند تــالار بزرگ 
فرهنگــی شهرســتان ارومیــه را بــه  تازگی 
تکمیــل و افتتــاح کردیــم و اتمــام ســایر 
پروژه هــای نیمه تمام فرهنگی ســال های 

گذشته نیز در دستور کار قرار دارد.
وزیــر فرهنگ با بیان اینکه شهرســتان 
رباط کریم و شــهرهای تابعه از موقعیت 
ویــژه ای برخوردارنــد، خاطرنشــان کــرد: 
شــهر پرند از افتخارات جمهوری اسامی 
محســوب می شــود کــه امــروز جمعیــت 
می رســد،  نفــر  هــزار   ۴۰۰ حــدود  بــه  آن 
امــا متأســفانه زیرســاخت های این شــهر 
همپــای جمعیت مهیا نشــده کــه همین 
مســأله مشــکات قابــل توجهــی را برای 
دولــت  و  اســت  زده  رقــم  پرنــد  مــردم 
مردمــی در پی حل این مشــکات خواهد 
بود. همچنین اتصال این شهر به شاهراه 
ارتباطــی الغدیر می  تواند دسترســی های 
مردم پرند به شــهرهای دیگــر را افزایش 

دهد.
پایــان  در  اســماعیلی  محمدمهــدی 
جمعــه،  امامــان  گفــت:  خاطرنشــان 
روحانیون مســاجد، اهالــی فرهنگ و هنر 
و خبرنگاران حلقه های میانی شبکه های 
اقدامات شــان  بــا  کــه  هســتند  مردمــی 
می  تواننــد بــه اشــاعه فضای کنشــگری و 

پویایی جامعه کمک بسیاری کنند.

وزیر فرهنگ در دیدار با نخبگان و اصحاب رسانه شهرستان رباط کریم تأکید کرد

 در دولت مردمی 
هیچ کاری روی زمین نمی ماند

بزرگداشت احمد آقالو در تالار هنر برگزار شد

آیینه ای بزرگ از مهر و خوبی

محمدحسین توتونچیان تهیه کننده موسیقی در گفت وگو با »ایران« مطرح کرد

 تلاش می کنیم تا همه
 از دیدن کنسرت ها منفعت ببریم
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